
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 10.12.2018 

v 14:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Ludvík Filípek, Martin Bartůněk, Ing. Karel 

Vašut, Radek Sňozík, Ivo Leitner, Miloslav Matoušek, Jaroslav Papež 

    Hosté: viz prezenční listina. 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Karel Vašut a p. Martin Bartůněk 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 14:00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

Program zasedání: 

1) Schválení leasingové smlouvy – komunální technika 

2) Schválení rozpočtového opatření č. 2 

3) Projednání možnosti odkoupení, pronájmu, či zřízení služebnosti pozemku ve vlastnictví p. Jana 

Pospíšila - ČOV 

4) Schválení odměn zastupitelů na rok 2019 

 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva nebo dnešnímu 

programu. Námitky nikdo neměl. 

Starosta navrhl rozšířit program o bod „Různé“.  

 

Usnesení č.1: 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozšíření programu o bod „Různé“. 

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 



Bod č. 1 programu: 

Pan starosta poukazuje na nevyhovující stav malotraktoru, který používají naši techničtí pracovníci. 

Traktor nemá registrační značku, neměl by tedy na pozemní komunikace a jeho údržba začíná být 

značně nákladná, co se oprav týče. Proto se navrhuje pořízení nového. Po důkladném výběru 

nakonec zvítězil traktor značky KUBOTA. Bohužel se na malotraktory nevztahují dotace jako na 

komunální techniku a vzhledem ke značné pořizovací ceně se jeví vhodnější možnost leasingu, který 

prodejce nabízí. Na vybraný malotraktor se dají postupně dokupovat různá další příslušenství. Splátka 

leasingu by měla být kolem 20. 000Kč měsíčně. 

Ve 14:07h se dostavil pan Leitner. 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup komunálního traktoru značky Kubota s příslušenstvím, a 

zmocňuje a pověřuje starostu k podpisu leasingové smlouvy se společností ČSOB leasing. 

Hlasování:      pro: 9 hlasů      proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod 2. programu:    

Rozpočtové opatření dostali zastupitelé před zasedáním emailem. V rozpočtu došlo k přesunutí 

položek, zejména z důvodu, že se prodražuje intenzifikace ČOV. 

Usnesení č.3 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje rozpočtové opatření č. 2. 

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

Bod 3. programu: 

Z důvodu vydání náhrad pozemkovému fondu v roce 2010 (za starosty p. Zemana) došlo k tomu, že 

obecním pozemkem, kde stojí ČOV, prochází pozemek ve vlastnictví p. Jana Pospíšila. Zejména 

z důvodu poskytnutí dotace na ČOV, musí obec přistoupit k vyřešení vlastnictví tohoto předmětného 

pozemku. Jako nejlepší varianta se nabízí odkup pozemku.   

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr odkoupit  za úřední odhad pozemek parc. číslo 158/44 ve 

vlastnictví p. Jana Pospíšila, na kterém je umístěna část technologického zařízení ČOV.  

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

 



Bod 4. programu: 

Dle nového sazebníku, platného od ledna 2019 dochází ke změnám výše odměn uvolněných a 

neuvolněných zastupitelů. Zastupitelé se dohodli na navýšení odměn takto: předseda výboru – 3283 

Kč, člen výboru – 2736 Kč, neuvolněný člen zastupitelstva – 1641 Kč.  

Usnesení č.5 

Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení odměn dle platných tabulek od ledna 2019 takto: Předseda 

výboru: 3283 Kč, člen výboru: 2736Kč, neuvolněný člen zastupitelstva 1641 Kč.  

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

Bod 5. programu: 

- Starosta informoval zastupitele o proběhlé dílčí kontrole z krajského úřadu, kdy nebyly zjištěny 

žádné nedostatky. Poukázali pouze na to, že by bylo vhodné, aby měla obec v zápise schválené přijetí 

dotace a vítěze soutěže na revitalizaci zeleně, i když OPŽP toto nevyžadovalo. Starosta navrhuje 

dodatečné schválení v rámci písařské chyby, kdy se toto nedostalo do zápisu, přičemž se o tomto na 

zastupitelstvu hovořilo.  

Usnesení č. 6 

Zastupitelé přijímají usnesení, kterým se opravuje písařská chyba z předminulého zápisu, kdy berou 

na vědomí výsledky výběrového řízení, kterým byla vybrána firma OK Garden, uzavření smlouvy 

s vítězem a schvalují přijetí dotace z programu OPŽP – Revitalizace zeleně. 

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Usnesení č. 7 

Zastupitelstvo obce schvaluje provedení inventarizace a zároveň uděluje souhlas s příkazem starosty 

k inventarizaci. 

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Usnesení č. 8 

Zastupitelstvo obce schvaluje pověření starosty obce k provedení rozpočtového opatření č. 3 k 31.12. 

2018. 

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů   

 

 



 

- Pa Vašut nabízí možnost, že by mohl pro obec vykonávat pověřence pro GDPR. Zastupitelstvo se 

shodlo, že p. Vašut pro tento účel připraví smlouvu a dodá ji. 

 

- Starosta nechal zastupitelům kolovat dopis od paní Penkové, v kterém navrhuje řešení a opatření 

pro zlepšení infrastruktury obce. Ač se většina těchto podnětů netýká obce, ale soukromých 

subjektů, bude se tím zastupitelstvo zabývat. 

 

- Pan Leitner informoval o tom, jak proběhl Mikuláš v „Občerstvení u zvířátek“. Účast byla poměrně 

velká a akce se vydařila. 

 

- Dne 22.12. 2018 proběhne „Tradiční setkání u stromečku“ od 17h. 

 

-Zastupitelé se dohodli o zakoupení várnic, které se budou využívat na akcích pořádaných obcí. 

 

-Paní Léblová informovala o schůzi VOKu, které se účastnila. Nově zvoleným předsedou se stala p. 

Kuthanová. Cena vody by se v příštím roce neměla měnit. 

 

- Pokud by měl někdo zájem o inzerci nebo přispění článkem do zpravodaje, pište na: 

zpravodaj@ritka.cz 

 

-Starosta by rád, aby se zastupitelé již pomalu začali připravovat na další ročník pochodu 

 

- Paní místostarostka vznesla na předsedy výborů a komisí dotaz, zda již mají členy. Kontrolní výbor je 

již kompletní a u ostatních ještě chybí po jednom členu. 

 

- Pan Maleňák nabídl k dispozici autobus pro pořádání zájezdních akcí, které obec plánuje 

 

 

 

 

 

mailto:zpravodaj@ritka.cz


-Vzhledem k tomu, že nebyl schválen rozpočet na rok 2019, je potřeba schválit rozpočtové 

provizorium.        

Usnesení č. 9 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové provizorium obce na rok 2019 a stanovují následující 

pravidla rozpočtového provizoria. Výdaje obce budou měsíčně čerpány ve výši 1/12 skutečného 

čerpání rozpočtu roku 2018 do doby schválení nového rozpočtu 

Hlasování:     pro: 9 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 15:00 hod. 

V Řitce dne 10.12. 2018 

 

 

Zapisovatel:                                                                                                                Starosta: 

Věra Macháčková                                                                                                      Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Ing. Karel Vašut                                                                                                              Martin Bartůněk 

 

 

  

 

 



 

 

 

  


